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Wijkpanel Achter de Hoven
VERGADERING: 29 FEBRUARI 2024 / 20:00 UUR / ‘t KNOOPPUNT

Aanwezig: DJ, GK, RA, HV, EL, DdB, DF,
Speciaal aanwezig: Eline van Diggelen (IepenAir), Sylvia Vlieger (bewoner Ypeijstraat),

Koos Kaspers en Johan ter Haar (voorzitter en penningmeester
Wijkpanel Huizum-Oost), Francis Narain (wandelgroep)

Afwezig: JK, RM, TvH, FBl, LvE
Voorzitter: DJ
Notulist: GK

Notulen

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering om 20:08 uur.

2. Vaststellen agenda

De vergaderagendawordt vastgesteld.Wemoeten er versneld en selectief doorheen.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

Wijkschouw
Datum prikken.Wordt een vrijdag, DJ doet voorstel.
Streven is 3 à 4mensen. Liefst DJ, DF, DdB
GK: Doel?
DJ: Bandenmet wethouder aanhalen, onderwerpen agenderen. Hij neemt ook ambtenaren
mee die zaken voor ons kunnen doen.
DF gaat bij JK langs om bespreekpunten op te halen.

Themawordt verkeer(sveiligheid) en vervoer. Belangrijke punten:
- Kruispunt bij spoor is onoverzichtelijk en onveilig
- Fietsende scholieren bij Comenius
- Stoepen zijn hobbelig enmissen soms op- en afritten (kinderwagens, rolstoelers)
- 30 rijden op de Spoorstraat bevorderen
- Eenrichtingsverkeer op Achter de Hovenwordt niet nageleefd
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4. Vaststellen notulen vorige vergadering

Het vaststellen van de notulen wordt overgeslagen. Dit probeert GK de dag erna alsnog via
de groepsapp te doen.

5. Actuele ontwikkelingen enwerkgroepen

a. Activiteiten

i. Openluchtbioscoop (7/8 sept of 14/15 sept)
DJ vat samen: werkgroepje zou openluchtbioscoop samenmet IepenAir
organiseren, daarvoor is een bijdrage nodig waar over gestemdmoet
worden. Doel is openluchtbioscoop, 2 avonden achter elkaar en uiteindelijk
mogelijk om zelf te organiseren, ismHuizum-Oost. Comenius is benaderd
(ook vanwege locatie), is heel enthousiast en wil graagmeedoen.
Voorkeurslocatie: liefst in Potmargegebied want ligt tussen de tweewijken
in. Manier om dewijken te verbinden en gezamenlijk wat kracht achter te
zetten.
EvD: op twee verschillende plekken of op dezelfde? Conclusie: zelfde plek is
misschienmakkelijker, maar alles kan.
HV:Wat voor locatie? Enwat als het regent? EvD: altijd een backuplocatie
ivm slecht weer. Ook fijn om plek te hebbenwaar toiletten zijn, en eigen
terrein ivm vergunningen.
KK (Wijkpanel Huizum-Oost): hoe organiseer je dit?
EvD: IepenAir doet (betaald) voorbesprekingen, vergunningen aanvragen,
beveiliging/ehbo, offertes, crew regelen, rechten, apparatuur, marketing,
etc. Nu slim delenmet dewijk. Groot stuk is: welke film(s) toon je? Idee is: je
vertoont films over hoe het is om samen te leven in deze tijd. Hierdoor kun
je relevante nabesprekingen doen.
KK: Hoe kennis overdragen aan anderen? Zou dat wat doen aan de kosten?
EvD: alleen bij volgende edities zou dat tijd en dus geld schelen. Maar je
kunt ook kijken of vrijwilligers numeer kunnen doen.
JtH (Huizum-Oost): je doet dit vanuit ondernemerschap?Want wij hebben
een feestcommissie die van alles organiseert en die doen dat voor niets.
Waarom jou betalen en vrijwilligers niets? Visie in onze wijk is nl. om alles
allemaal geheel vrijwillig te doen.
KK: lastig voor ons om betaalde krachten te financieren. Maar dat doenwe
op anderemomenten ook gewoonwel, want we huren bijv. ook
dansdocenten in.Wewillen onze vrijwilligers gewoonweg niet voor het
hoofd stoten.
DJ: voor ons juist fantastisch om het te kunnen uitbesteden omdat we (nog)
demankracht of expertise niet hebben.
GK: wat nou als je afspreekt waar je bijdrage voor bestemd is, bijv. alleen
voor apparatuur? Enwij demankracht?
JtH: denk dat het verstandig is om EvD in contact te brengenmet
feestcommissie om het sámenmet hen te organiseren én dat we duidelijk
makenwaar we aan bijdragen, bijv. apparatuur.
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KK: heel belangrijk om feestcommissie Huizum-Oost te betrekken. Drukt
kosten en betrekt ons. Hoe zou je het voor je zien? EvD: moetenwe
uitzoekenmet elkaar. Organiseren op twee locaties is misschien
ingewikkeld/dubbel en heeft invloed op kosten.
HV geeft aan aan te willen haken bij de openluchtbios vanuit Achter de
Hoven. Bij wijkpanel Huizum-Oost is ook iemand erg enthousiast.
EvD: sterke voorkeur voor 14/15 september. (N.B.Wijkfeest Huizum-Oost
is gepland op 15 september)
KK: over pr: goed opletten dat communicatie vooral op beide wijkenwordt
ingezet.
JtH vult aan: schermutselingen soms bij eigen wijkactiviteiten waar anderen
(uit andere wijken) komen relschoppen.

Actie: er wordt een startbijeenkomst georganiseerd bij Comenius met plan
van hoewe het kunnen doen. EvD doet voorstel.
Na a.s. maandag horenwe vanWijkpanel Huizum-Oost wat hun financiële
bijdrage wordt.

Stemmen.
€ 10.000,- (maximale bijdrage)
Alle aanwezige wijkpanelleden zijn voor.

ii. Wijkfeest (voorgestelde datum: 7 september)
HV: tijdje terug gebrainstormd. Brede doelgroep. Lastig te vergelijkenmet
andere wijken, want die doen het vaak al veel langer.We denken aan
foodtrucks, creatieve activiteiten voor kinderen, springkussen, spellen etc.
Combinerenmet ‘t Knooppunt, daar is ook een activiteitencommissie actief.
Gesprek gevoerd. Eerst beetje afhoudend, daarna wel fijn gesprek. ‘t
Knooppunt blij met activiteiten voor kinderen. Dus behapbaar: 13:00 -
20:00 uur. Knooppunt wil graag eenHollandse avond erbij ivm
barinkomsten. Conclusie: heel enthousiast, maar programmamoet nog
worden afgestemd.
EL: Ze zeidenwel: maak het niet te groot en denk erom dat de animo in deze
wijk altijd heel beperkt is.
DJ: Bijt niet met IepenAir (waarsch. eenweek later). Je kunt opwijkfeest
promoten en je zou er zelfs een themaweek van kunnenmaken.
HV: promotie vooraf met een save the date o.i.d.
EL: beoogde locatie: speeltuin achter ‘t Knooppuntmet doorgang naar
buiten, toiletten.
DJ: budget?
HV: nog niet afgesproken.

Actie:Vergunningentraject moet nuworden opgestart (half jaar van
tevoren). Goed idee om Tineke Bleeker-Terpstra (vergunningen) te vragen.

b. Bestuur

i. Huishoudelijk reglement
Wordt aangenomen.
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ActieGK: HHR online zetten (verplichting richting Gemeente)

c. Communicatie

i. Website
ii. Wijkkrant
iii. Promotie van activiteiten:

1. flyerverspreiding
2. mededelingenbord bij wijkentrees

Overgeslagenwegens tijdgebrek.

d. Spelen
i. Speeltoestellen (Suringarpad, Vegelinstraat, Akkerstraat)

Conimexveld
SV, bewoner Ypeijstraat en initiatiefnemer speeltuin Suringarpad, is te gast:
we zitten een beetje in dubio. Zou het liefst een heel pretpark in het
Conimexveld neerzetten, maar 2 jr. geleden is een ander plan afgeketst op
aanwonenden aan het grote Conimexveld. Dus alternatieve locatie:
verhoogd stuk veld aan Suringarpad. Is een soort natuurlijk terpje, dus geen
wateroverlast. Met te gekke speeltoestellen waar je van alles mee kunt,
doch niet aantrekkelijk voor hangjeugd.
DJ: Goedkeuring omwonenden is nodig. Siep (Gemeente) geeft aan dat van
Schwarzenbergpad alleen het eerste blok (vanaf Ypeijstraat gezien)
gevraagd hoeft te worden. 75% van de bewoners moet voor zijn.
SV:Wil graag iemand diemetmemeekijkt of iets realistisch is.
DJ: Siep kanmet je meedenken.
GK: toch handig om eerst initieel akkoord te hebben voordat je een heel
plan uitwerkt. Op hoofdlijnen voorstellen aan omwonenden: natuurlijke
uitstraling, niet uitnodigend tot hangen, etc. Dan definitief plan uitwerken.
SV: Ja, ga ik doen. Nu al 5 akkoord. Ik ga verder. Goede hoop.
DJ: hoe het werkt: na 10/15 jaar is een speeltuin afgeschreven, danmag het
bestede (gemeentelijke) budget in nieuwe speeltoestellen worden
gestoken. Dus bijv. bij 8ste Vegelindwarsstraat kunnenwe geld overhouden
en dat in Suringarpad steken. Daarnaast: er ligt nu een plan van ong 8k.
Speeltuinen kosten al snel 30/40k, dus dit is zeer bescheiden.Wijkpanel zit
nu ruim in het geld dat we anders moeten teruggeven, dus er magwel wat
bij. Ookmogelijkheden om elders geld aan te vragen.
GK: wemoeten van de Gemeente onze reserves verkleinen anders
vorderen ze het terug. Dus alle reden om geld te steken in structurele,
langdurige verbeteringen van dewijk als deze.

Actie: SV gaat handtekeningen ophalen. En gaat met Siep om tafel om
verder plan te formeren, dat wel wat ambitieuzer mag dan bescheiden plan
nu.
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ii. Vegelinstraat
DJ: Veel overlast daar, speelobject aan vervanging toe, wordt door
Gemeente bekostigd. Maar lastig om te bepalen wat nu de juiste oplossing
is.
HV/EL: er werdwel gespeeld, maar nu niet meer omdat het niet meer
uitnodigend is.Wat je er ookmee doet, het wordt altijd beter. Maar geen
huisjes met dakjes en plateautjes ivm hangjeugd. Al is het waarschijnlijk
nooit helemaal te voorkomen.
HV pleit voor eenmultifunctioneel toestel waar je meerdere dingen op kunt
doen.
GK: eerst uitsluiten andere scenario’s als opheffen, vergroenen, parkeren?
Conclusie: wewillen wel een kleine speelplek daar.We houden het simpel,
we gaan kijken of het voor alle leeftijden kan.
GK: kunnen die betonblokken geen dienstdoen als zitgelegenheid zodat
zitjes wegkunnen enwe dat geld kunnen steken in speelgerei?

Conclusie:DJ enGK gaan samen zitten en doen een voorstel aan Siep.

iii. Nieuwe plek bankjes
Niet aan de orde gekomen.

iv. Hondenpoep
SV: groot probleem op Suringar-/Conimexveld. Ludieke bordjes maken?
DF: hek om stuk veld en zeggen, dit is een poepveld?Mag niet
waarschijnlijk. Is ook al ander ‘hondenlosloopveld’ in de wijk.
GK: Ludieke bordjes, ga ervoor.
EL: ga er maar niet van uit dat dat helpt (dist smakelijke anekdote op)
DJ: En anders, laag hek rondom speelveld?

Conclusie: eerst bordjes, dan evt hekje om voorgenomen speeltuin.

e. Sport en bewegen

i. Wandelgroep
FN (te gast) vertelt dat ze van alles probeert om de ouderen van dewijk op
allerlei manieren ‘in beweging’ te krijgen. Maar het is lastig. Van de 22
mensen komt er niemandmet een idee, somswillen ze allemaal iets anders.
Dus FN stopt evenmet de extra activiteiten. Ze blijven wandelen, maar die
kwartaalactiviteit pauzeert ze even, dus vandaar voorlopig ook even geen
bijdrage van ons.
FN overhandigt kwitantie aan penningmeester RA.

f. Kookinitiatieven

i. ‘t Kookpunt
DdB: Er zijn nu 13mensen die voor €3,- eenmaaltijd halen en ze kunnen
max 30mensen aan.
Grootste issues:
- Er moetenmeer klanten bij.
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- Bijdragemoet eigenlijk iets omhoog, maar de huidige afnemers vinden dat
geen probleem.
- Demensen die kokenwillen de ophaaltijden verkorten van 15-17 naar
15-16 uur.Want het eten is dan klaar en dan zitten ze hier te wachten.
- De drie vrijwilligers betalen zichzelf met eenmaaltijd, maar daardoor
moeten ze voor 16mensen inkopen en dat kan nu niet uit.

Conclusie: Penningmeester/bestuur gaat kijken naar wat we nu bijdragen
en of we daar structureel de vrijwilligersmaaltijden bij kunnen doen.

g. Potmargegebied
h. Verkeer en vervoer
i. De Hoftuinen
j. Wijkschouw

Punt g t/m j overgeslagen ivm tijdgebrek

6. Financiën

Niet los behandeld ivm tijdgebrek.

7. Rondvraag

Geen punten.

8. Volgende vergadering
a. Wewillen graag elke tweemaanden bijeenkomen.
b. De volgende vergadering vindt plaats op 18 april om 20 uur in ‘t Knooppunt.

Voorlopig donderdag, vanaf 18 april om de tweemaanden.

9. Sluiting

Om22:22 uur sluit de voorzitter de vergadering. Dank allen!

Actielijst

Wie Wat

Bestuur Inplannenwijkschouwmet wethouder (voorjaar), met prioritering

GK/DJ/EvD Locatie spotten IepenAir

DJ/EvD Startbijeenkomst organiseren IepenAir

DJ Brengt SV in contact met Siep van de Gemeente (speeltoestellen)

DF Zoekt contact met Jaapmbt wijkschouw, route uitstippelen
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HV, EL Contact met vergunningenafdeling Gemeente/Provincie

GK HHR online zetten

GK/DJ Werken voorstel uit speeltuin Vegelinstraat

DJ Borrel organiseren

TvH, EL Plan Hoftuinen promotie en jaarplanning

LvE, HV, EL, TvH Idee uitwerken voor een buurtfeest

Bestuur Zoekt uit wat wij bijdragen aan ‘t Kookpunt, kijken of we kunnen
bijdragen aanmaaltijden.

RA Fondsje bedenken/oprichten onderhoud/vervangen speeltoestellen


